
Referat			         	               	                Korsvejens Skole
Vedrørende:	Skolebestyrelsesmøde
Dato:	13.01.20 kl. 17.00 – 19.00
Deltagere:	Martin Lønborg, Mikkel Mølbak, Anne Louise Banke Kristensen, Flemming Birch-Rasmussen, Rikke Madsen, Christine Olsen, Stig Frejo Hansen, Thomas Diechmann, Jannie Kamp Mikkelsen, Tanja Gerda Larsen, Klaus Back, Ejgil Klinby Larsen, Cecilie Sæderup,og Hanne Larsen
Afbud:	Tanja Gerda Larsen

Pkt. 1 Godkendelse af dagsorden
Godkendt.

Pkt. 2 Godkendelse af referat
Referatet rundsendes og underskrives.

Pkt. 3 Gamle elever forening?
Mikkel har fundet ud af, hvorvidt der er interesse.
Skolens mulige kontaktperson kommer med oplæg i samarbejde med tidligere elev/nuværende vikar.
Mikkel har undersøgt via face book, og der er interesse for etablering af en forening.
Skolen har en kontaktperson, som gerne vil repræsentere skolen.
Annonce i lokale aviser.
Jannie og Rikke repræsentere bestyrelsen.

Pkt. 4 Nyt fra eleverne
Herunder ønsker elevrådet, at skum og 9. klassernes sidste skoledag tages op.
Hanne undersøger, hvornår dagen slutter.

Pkt. 5 Endelig planlægning af Stormøde (for 3.-5. årgang) med forældre og fællesspisning
Hvilke årgange ønsker bestyrelsen at invitere? 
Forældre fra hel fase 1. 
3. klasse optræder.
Hvilken ramme lægger vi for mødet?
· Elevoptræden. 3. klasse.
· Samarbejde med SFO i forhold til f.eks. spisning og ”pasning” af børnene

Pk.t 6 Bestyrelsens årsberetning
Input og udkast til bestyrelsens årsberetning. 
Beretningen kan blandt andet præsenteres på Stormødet.
Etablering af udendørs læringsrum som resultat af, at eleverne er blevet dygtigere. Dette flotte karaktergennemsnit.
Renovering af bygning F samt bestyrelsens øvrige prioriteringer.
Trivsel?
Antimobbestrategi.
Princip for rygepolitik.
Se evt. tidligere referater.

Pkt. 7 Høring af materiale vedr. profilskoler
Korsvejens bestyrelse kan ikke se sig selv som en profilskole med flere forskellige linjer.

Skolen har gang i mange tiltag, hvor især samhørighed og udvikling af den enkelte elevs potentiale står i fokus. Samtidig er skolen præget af en musikkultur, som skolen ønsker at holde fast i.

Pkt. 8 Planlægning af skolebestyrelsesvalg
Tanya trækker sig som suppleant.
Tanja ønsker ikke genopstilling.
Louise ønsker ikke genopstilling.
Jannie og Rikke ønsker genopstilling.

Opslag på aula og i SFO. Evt. involvering af eleverne.
Formøde med tilmelding.
Forældrerepræsentanter henvender sig til mulige forældre.

Pkt. 8 Information
· Ledelsen
· Udendørs læringsrum. Elevrådet spørges om de vil komme med ideer til indvielsen.
· Nyt skema fra uge 3.
· Tilgang og afgang af medarbejdere og lærere. 
· [bookmark: _GoBack]Tildeling af penge til projekter (Klavs).
· Formanden
· Intet nyt.
· Porten
· Intet nyt.
· SFO
· Intet nyt.

Pkt. 9 Eventuelt
Mikkel var til anbefalelsesgruppemøde. Det var et interessant møde med flere forskellige temaer.

Pkt. 10 Punkter til næste møde
· Skum
· Frihedsansøgning og fravær






		 	                         SAGSBEH.: Hanne Larsen
Underskrives for mødes d. 
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